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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Ще бъдат представени резултатите от проект VOJEXT (Value Of Joint EXperimentation in digital Technologies for
manufacturing and construction) Българската търговско-промишлена палата (БТПП) има удоволствието да Ви
покани за участие в хибриден семинар за представяне на резултатите по проект VOJEXT (Value Of Joint
EXperimentation in digital Technologies for manufacturing and construction), който ще ... 

На 4 април 2024 г. се осъществиха няколко работни срещи в гр. Одрин, Република Турция по покана на ректора на
Тракийския медицински университет проф.д-р Ерхан Табакоглу. Тези срещи се проведоха в рамките на сключеното
споразумение за сътрудничество в сферата на здравеопазването и образованието между община Смолян,
Смолянската търговско-промишлена палата и Тракийския университет. От страна на домак... 

Какво трябва да знае бизнесът за CBAM (Carbon Border Adjustment Mechanism)?Kак да се избегнат ненужни
разходи и забавяния на стоки на границите? Очаква ли се пренареждане на пазара и цялостната организация на
доставките на стоки, обхванати от CBAM? Списание ЛОГИСТИКА представя прогнози на експерти от различни
сфери за въздействието на новото мито върху бизнеса. Планетата е тласната към "ръба на пр... 

Събитието се организира по идея на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и Висше училище по
агробизнес и развитие на регионите (ВУАРР) На 20 май 2024 г. в гр. Пловдив в Университет по хранителни
технологии, бул. Марица 26, ще се проведе Международен симпозиум "Междууниверситетски мрежи и технологии
за кръгова икономика и зелен преход". Симпозиумът се организира от широко партньорство ме... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:

Заглавие: БТПП ви кани на хибриден семинар на тема "Мобилни коботи от следващо поколение за интелигентна
индустрия"
Дата: 09.04.2024 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Рабие Кьосева: "Винаги има надежда за хората с трудно лечими болести"
Дата: 09.04.2024 10:37
Медия: Смолян нюз

Заглавие: Как CBAM ще повлияе на спедициите, предлагащи митническо оформяне на вноса?
Дата: 08.04.2024 17:33
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Международен симпозиум "Междууниверситетски мрежи и технологии за кръгова икономика и зелен
преход"
Дата: 09.04.2024 12:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/20182
https://www.smolyannews.com/news/rabie-kyoseva-vinagi-ima-nadezhda-za-horata-s-trudno-lechimi-bolesti/
https://logistika.bg/kak-cbam-shte-povliyae-na-speditsiite-predlagashti-mitnichesko-oformyane-na-vnosa/
https://www.bcci.bg/news/20183


17)

"България забрави инстинктите си за национална икономическа политика. Три сектора – отбранителен,
енергетика и вторичната преработка на природни ресурси – могат да дръпнат напред българската икономика.
Европейският съюз не ни е виновен, ние не си вършим работата", това заяви в интервю за БГНЕС проф. Даниела
Бобева, преподавател в пет български висши учебни заведения, заместник министър-председател... 

Водещите европейски борсови индекси регистрираха повишения в ранната търговия в понеделник, водени от
германския DAX, след като силните данни за индустриалното производство от най-голямата икономика в региона
подкрепиха акциите. Въпреки това трейдърите продължават да подхождат предпазливо в очакване на
заседанието на Европейската централна банка по-късно през седмицата, пише Ройтерс. Общоевропейск... 

По традиция преди избори има увеличаване на доходите. Според доц. Красен Станчев, основател на Института за
пазарна икономика, а сега преподавател в Софийския университет "Свети Климент Охридски", средно в такива
ситуации на нещо като политическа неопределеност разходите се увеличават с 200 – 300 млн. лв. на година.
Според Станчев "това е нормално, защото имаме поредица от избори" и участващите в ... 

Близо 10 млрд, лв. е приносът на здравния сектор към българската икономика. Това е около 6.6% от БВП на
България. Данните са част от докладите "Икономически и стратегически принос на фармацевтичния сектор в
България" и "Икономически принос на лечебните заведения в България" изготвени и представени от IQVIA с
подкрепата съответно на Асоциацията на научноизследователските фармацевтични производители... 

Предприемачите често се оказват на кръстопът, обмисляйки точния момент за стартиране на ключови стратегии.
Като собственик на агенция, който работи с много стартиращи компании, често ме питат кога е "правилният"
момент да ангажирам PR услуги. Трябва ли да изчакате да наберете средства, преди да инвестирате в PR? Важно
ли е да затворите кръга си, преди да включите PR в картината? PR не е ли за по-у... 

Ще изгради ли ЕС собствена отбранителна система, коментира Стоян Сталев, дипломат и бивш министър на
външните работиОсновният конфликт, който дестабилизира света, е войната на Русия в Украйна. Тя е без ясни
причини, защото защитата на малцинствата не е международноправно основание за война. Решението там ще
бъде в най-добрия случай примирие, но без международно признаване на завоюваните от Русия т... 

Заглавие: Проф. Бобева: Трябва да се отпуши процеса по усвояването по ПВУ, за да стимулира икономиката
Дата: 09.04.2024 10:20
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Европейските борсови индекси намериха подкрепа в данните за индустриалното производство в
Германия*
Дата: 08.04.2024 13:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Предизборното увеличаване на доходите притеснява бизнеса
Дата: 08.04.2024 11:44
Медия: Банкеръ

Заглавие: 10 млрд. лв. носи здравният сектор на българската икономика
Дата: 09.04.2024 10:05
Медия: news 24

Заглавие: Не отлагайте тази инвестиция!
Дата: 09.04.2024 01:13
Медия: Мениджър

Заглавие: Как ще се справи системата на международното право с войната на Русия в Украйна
Дата: 09.04.2024 10:55
Медия: Инвестор.БГ

https://financialtribune.bg/bg/analizi/prof-bobeva-tryabva-da-se-otpushi-protsesa-po-usvoyavaneto-po-pvu-za-da-stimulira-ikonomikata/
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/evropeiskite-borsovi-indeksi-nameriha-podkrepa-v-dannite-za-industrialnoto-proizvodstvo-v-germania-
https://banker.bg/2024/04/08/%D1%83%D0%B2%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://news24sofia.eu/10-mlrd-lv-nosi-zdravniyat-sektor-na-balgarskata-ikonomika/
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B3/zasto-startapite-trabva-da-investirat-v-pr-
https://www.investor.bg/a/527-svyat/392280-kak-shte-se-spravi-sistemata-na-mezhdunarodnoto-pravo-s-voynata-na-rusiya-v-ukrayna


В региона на Плевен, Ловеч и Троян проблемът е наболял, но това не пречи на някои фирми да
инвестиратЧестите прекъсвания на електрозахранването причиняват сериозни загуби на бизнеса и това не е от
вчера. С този проблем продължават да се сблъскват и днес компании от региона на Плевен, Ловеч и Троян, стана
ясно по време на срещата на бизнеса с местната власт в тези градове, организирана от "Капитал"... 

Проучването на Кофас относно платежното поведение в Китай показва, че повече компании са готови да
предоставят условия на отложено плащане през 2023 г., но същевременно намаляват средния срок от 81 на 70
дни. Със скъсяването на кредитния период има увеличение на забавянията на плащанията през 2023 г. Въпреки
това, средните забавяния намаляват до 64 дни при 83 за предходната година. Тенденция на с... 

Американският долар е стабилен по време на търговията в началото на новата седмица. Щатската валута слабо се
повишава спрямо еврото, японската йена и британския паунд и леко спада към някои валути, сред които някои от
стоковите в понеделник, подкрепен от много добрите данни за пазара на труда, обявени в петък. Инвеститорите
насочиха погледите си напред към данните за инфлацията в САЩ, които се оча... 

Уверих министър Динкова, че всички добри практики, всичко, което е създала заедно с целия екип на
министерството, ще бъде продължено и че нашата роля е да продължим всичко добро, което е създадено. Това
каза пред журналисти служебният министър на туризма Евтим Милошев при приемането на поста от досегашния
министър Зарица Динкова.Динкова посочи, че това е секторът на гостоприемството и тя гостоприе... 

Аз съм човек, който идва от бизнеса и за мен бизнесът е най-важен. Затова и първото нещо, което ще предприема,
е да се срещна с представителите на бизнеса. Това каза служебният министър на туризма при приемането на
поста от досегашния министър Зарица Динкова. Още: "Уверих министър Динкова, че всички добри практики,
всичко, което е създала заедно с целия екип на министерството, ще бъде продължено ... 

Информационен ден за финансирането на фирмени иновации с европейски средства беше открито в Русе,
информираха от областната управа в града. Събитието бе открито по-рано днес от областния управител Данаил
Ковачев, който посочи, че в последно време можем да говорим за действителна национална иновационна
политика с ясен фокус върху развитието на всеки регион. "Така предприемачите имат шанса да напра... 

Заглавие: Токът пак спря: как компаниите търпят големи загуби от честите прекъсвания
Дата: 09.04.2024 10:47
Медия: Капитал

Заглавие: Проучване за корпоративните плащания в Китай 2024: Забавянията в плащанията продължават да
намаляват, но компаниите са все по-предпазливи
Дата: 09.04.2024 10:34
Медия: My PR

Заглавие: Вятър в платната на долара след добрите данни за пазара на труда в САЩ
Дата: 09.04.2024 10:05
Медия: Informiran.net

Заглавие: Имам за задача подготвеното за предстоящия летен сезон да се случи по най-правилния начин, каза
служебният министър на туризма Евтим Милошев
Дата: 09.04.2024 11:33
Медия: Утро Русе

Заглавие: Бизнесът е най-важен: Евтим Милошев пое туризма
Дата: 09.04.2024 12:04
Медия: Actualno.com

Заглавие: Европари за иновации
Дата: 09.04.2024 11:57
Медия: Радио Шумен

Заглавие: Данаил Ковачев откри информационен ден за финансирането на фирмени иновации с европейски

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/gradove/2024/04/09/4611722_tokut_pak_spria_kak_kompaniite_turpiat_golemi_zagubi/
https://www.mypr.bg/news/others/Prouchvane-za-korporativnite-plashtaniya-v-Kitay-2024-Zabavyaniyata-v-plashtaniyata-prodalzhavat-da-namalyavat-no-kompaniite-sa-vse-po-predpazlivi-40969/
https://www.informiran.net/%D0%B2%D1%8F%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B2-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82/
https://utroruse.com/article/1006482/
https://www.actualno.com/economy/biznesyt-e-naj-vajen-evtim-miloshev-poe-turizma-news_2198144.html
https://bnr.bg/shumen/post/101974412/evropari-za-inovacii
https://www.dunavmost.com/novini/danail-kovachev-otkri-informatsionen-den-za-finansiraneto-na-firmeni-inovatsii-s-evropeiski-sredstva


Предприемачите имат шанса да направят най-оптималния избор за своята инвестиция, посочи областният
управител на Русе Иновации с европейски средства могат да разработват всички микро, малки и средни фирми у
нас. Срокът за кандидатстване за европейско финансиране е 15 май, стана ясно от информационен ден в Русе по
програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията" 2021 – 2027 г. Събитието бе... 

Индийското правителство се стреми да привлече чуждестранни инвеститори в страната, които поради
геополитически рискове се страхуват да развиват бизнеса си в Китай. "Индия, чиято икономика е най-бързо
развиващата се в света, става привлекателна за инвеститори, които възнамеряват да се предпазят от
геополитическото напрежение, като разширят дейността си извън Китай. Компании като Apple Inc. и Samsun... 

Една от причините са рекордно високите лихвени проценти на ЕЦББанките в еврозоната са свалили летвата за
одобрение на ипотечни кредити през последното тримесечие за първи път от повече от две години, но търсенето
им продължава да намалява на фона на високите разходи за заеми и стагнацията. Това показа проучване на
Европейската централна банка (ЕЦБ), цитирано от Ройтерс. Финансовата институция пови... 

Кения обяви планове да използва мрежата си от коооперативи, за да засили позициите си като производител и
износител на суперхрани на световния пазар, предаде Синхуа. Правителството се насочва към реформи на
веригата за устойчиво създаване на стройност в селското стопанство, включително осигуряване на достъп до
световния пазар за кенийските фермери, отглеждащи авокадо, макадамия и боровинки, като с... 

Европейският съюз е изправен пред недостиг на инвестиции в мрежата от 800 милиарда евро до 2030 г.,
констатира доклад, поръчан от индустриалната лобистка група ERT, която призовава за обновяване на пазара на
електроенергия, за да помогне за справяне с проблема. Операторите на възобновяеми енергийни източници се
оплакват, че не могат да свържат своите слънчеви панели и вятърни турбини в мрежата, до... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Сравниха 127 държави според условията за живот и професионално развитие Страната ни е по-зле от Аржентина
и Коста Рика за работа на висшисти Франция и САЩ са добър вариант Великобритания и Германия са двете
страни, които предоставят най-добри условия за стартиране на професионална кариера от младите хора, показва
проучване на списанието Сeoworld. Това обяснява защо много млади българи емигрират къ... 

средства
Дата: 09.04.2024 11:44
Медия: Dunavmost

Заглавие: Индия "краде" чуждестранни инвеститори от Китай
Дата: 09.04.2024 09:16
Медия: Regiona.bg

Заглавие: Банките в еврозоната улесняват одобрението за ипотеки, но търсенето пада
Дата: 09.04.2024 12:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Кения се прицелва в пазара на суперхрани
Дата: 09.04.2024 12:04
Медия: Economynews

Заглавие: Европейската индустрия настоява за основен ремонт на енергийния пазар
Дата: 09.04.2024 12:03
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Младите с шанс за кариера в Германия и Великобритания
Дата: 09.04.2024 09:00
Медия: Труд

https://regiona.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80/
https://www.investor.bg/a/539-banki-i-zastrahovateli/392294-bankite-v-evrozonata-ulesnyavat-odobrenieto-za-ipoteki-no-tarseneto-pada
http://www.economynews.bg/%D0%BA%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%86%D0%B5%D0%BB%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%83%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-news112161.html
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0/
https://trud.bg/%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D1%88%D0%B0%D0%BD%D1%81-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B2-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F/


ПОСТАНОВЛЕНИЕ № 95 ОТ 4 АПРИЛ 2024 Г. за създаване на Съвет за кръгова икономика МИНИСТЕРСКИЯТ
СЪВЕТ ПОСТАНОВИ: Чл. 1. (1) Създава Съвет за кръгова икономика, наричан по-нататък "Съвета", като
постоянно действащ консултативен орган на Министерския съвет. (2) Съветът е орган за координация на органите
на изпълнителната власт по въпросите, свързани с преминаване от линейна към кръгова икономика, кой... 

Според проучване на синдикатите в Европейския съюз, чиито резултати бяха официално публикувани вчера,
парите за социални разходи ще се стопят със 192 млр. евро годишно От КНСБ се присъединяват към
Европейската конфедерацията на профсъюзите (ЕКП) в общото им разтревожено предупреждение, че
инвестициите в социалната инфраструктура на Европа намаляват. Според проучване на синдикатите в
Европейския ... 

Близо 75% от работодателите в 21 европейски страни не са могли да намерят работници с нужните умения през
2023 г. Това е драстично увеличение от 42% през 2018 г. или с 33% ръст. Недостигът на умения все повече се
превръща в сериозен проблем за работодателите в цяла Европа. През 2023 г. 54% от малките и средни
предприятия в ЕС смятат, че трудностите при намирането на служители с правилните умения с... 

Според икономист причината са стимулите, които Кремъл отпусна за преодоляване на пандемията и санкциите на
ЗападаРусия е изправена пред безпрецедентна кадрова криза, която вероятно трудно може да бъде решена и от
трудова миграция (ако се запази интензивността в момента), пише в коментар руското издание "Комерсант".
Данните на статистиката в страната показват, че през февруари безработицата в Русия... 

Вижте какво споделя тя за пътя до настоящата позиция, най-големите предизвикателства и какво я мотивира
днесКои са хората, които са в основата на успеха на компаниите в България? В рубриката "HR лидерите в
България" разказваме за лидерите – за хората, които мотивират останалите, споделяйки своя опит и възгледи.
Какво са учили, каква е била първата им работа и как са стигнали до настоящата си позиц... 

За въвеждането на 4-дневна работна седмица се говори отдавна, както в корпоративния свят, така и на държавно
ниво. И макар че към момента сравнително малък брой компании по света са преминали към този модел на
работа, появата на приложения с изкуствен интелект като ChatGPT и Gemini предоставят възможност за
ускоряване на процеса по промяната. Цитирано от CNBC изследване на Tech.co сред 1000 глобал... 

Заглавие: Постановление № 95 от 4 април 2024 г. за създаване на Съвет за кръгова икономика
Дата: 09.04.2024 11:05
Медия: Държавен вестник

Заглавие: Синдикатите в Евросъюза са притеснени от предстоящите нови фискални правила
Дата: 09.04.2024 09:55
Медия: Econ

Заглавие: Криза с работните места в ЕС - 75% от работодателите не могат да намерят квалифицирани служители
Дата: 09.04.2024 11:00
Медия: Money.bg

Заглавие: Русия е изправена пред безпрецедентна кадрова криза
Дата: 09.04.2024 08:08
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: HR Лидерите: Росена Иванова-Гявурова, Мениджър "Организационно развитие", Аджибадем Сити
Клиник
Дата: 09.04.2024 11:08
Медия: Economy

Заглавие: Милиардерите, които подкрепят 4-дневната работна седмица
Дата: 09.04.2024 09:43
Медия: Money.bg

Заглавие: Готвят задължителна казарма в България за IT специалисти, лекари и чиновници

https://dv.parliament.bg/DVWeb/showMaterialDV.jsp?idMat=212120
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A1%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%81%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0_l.a_i.806336_at.1.html
https://money.bg/economics/kriza-s-rabotnite-mesta-v-es-75-ot-rabotodatelite-ne-mogat-da-nameryat-kvalifitsirani-sluzhiteli.html
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/392249-rusiya-e-izpravena-pred-bezpretsedentna-kadrova-kriza
https://www.economy.bg/management/view/58225/HR-Liderite-Rosena-Ivanova-Gyavurova-Menidzhyr-Organizacionno-razvitie%E2%80%9C-Adzhibadem-Siti-Klinik
https://money.bg/business/miliarderite-koito-podkrepyat-4-dnevnata-rabotna-sedmitsa.html
https://petel.bg/Gotvyat-zadalzhitelna-kazarma-v-Balgariya-za-IT-spetsialisti--lekari-i-chinovnitsi__520234


Пиксабей Задължителната казарма в момента е на пауза, но само предизборно. Решенията ще станат след юни.
Министерството на отбраната подготвя задължителна военна подготовка за определена категория цивилни,
предаде БНР. Това обясни наскоро пред депутатите от отбрана заместник-министърът на отбраната, а сега и
служебен военен министър Атанас Запрянов. В друго свое изказване Зпрянов обясни, че се раб... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

"Предавам поста с чувство на оптимизъм и доверие". Това заяви Милена Стойчева, която посрещна наследника си
Росен Карадимов пред сградата на Министерството на иновациите и растежа. "Основната задача е да се създават
възможности за инвестиции в иновации и привличане на стратегически инвеститори", посочи още Стойчева.
Служебният министър Росен Карадимов припомни съвместната им работа досега и ролята... 

Проверки на хора, купили луксозни жилища на цена над 750 хил. лв., стартира Националната агенция за приходите
(НАП), става ясно от отчет за свършената работа през миналата година. Данъчните са се фокусирали върху
реализираните сделки през предходните четири години – в периода от 2019 г. до 2022 г., съобщава "Труд". От
приходната агенция са възложили 97 проверки за установяване на факти и обстоят... 

Дава се възможност за кандидатстване до 15 септември за авансово плащане след предоставяне на банкови
гаранции, с което ще се разпредели остатъкът от определения бюджет По интервенция "Преструктуриране и
конверсия на лозя" ще можат да се финансират автоматизирани системи за капково напояване с подземно
вътремрежово оборудване (подземно полагане на тръбите в междуредията). Това е предложено в проек... 

Финансовите институции опитват да пренасочат хората от клоновете към мобилното банкиране – вече има такса
"уикенд"Банките в България отново повишават таксите по своите услуги, продължавайки с опитите да преместят
хората от банковите клонове към мобилното банкиране. Така изглеждат новите промени в тарифите на част от
финансовите институции в страната, които традиционно напролет актуализират планове... 

/КРОСС/ "През изминалите 10 месеца бяхме изправени пред забележителни изпитания, предизвикателства и
успехи, които бяха посрещнати с професионализъм, отдаденост, морал и интегритет от екипа на Министерството
на правосъдието. Изминалите 10 месеца показаха защо вече 145 години Министерството на правосъдието е
символ и пазител на българската държавност", се казва в отчета на Атанас Славов за мандата ... 

Дата: 09.04.2024 10:36
Медия: Petel.bg

Заглавие: Росен Карадимов: Няма да правим резки движения и нищо бомбастично
Дата: 09.04.2024 11:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Истината лъсна: Ето колко българи имат имоти в Дубай или Гърция и са си купили лукс коли
Дата: 09.04.2024 11:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Интервенцията за лозя ще може да финансира създаване на подземно капково напояване
Дата: 09.04.2024 10:45
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Банките в България с нова вълна на повишение на таксите
Дата: 09.04.2024 09:43
Медия: Economic

Заглавие: Атанас Славов: Изминалите 10 месеца показаха защо 145 години МП е пазител на българската
държавност
Дата: 09.04.2024 10:08
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Близо 2 млрд. лв. тръгнаха към общинските проекти. Но няма кой да ги изпълни

https://eurocom.bg/new/rosen-karadimov-nyama-da-pravim-rezki-dvizheniya-i-nishcho-bombastichno
https://bgvest.eu/1061659/
https://agroplovdiv.bg/93419/%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BB%D0%BE%D0%B7%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD/
https://www.economic.bg/bg/a/view/bankite-v-bylgarija-s-nova-vylna-na-povishenie-na-taksite
https://www.cross.bg/pravosudieto-bulgariya-suvet-1743119.html
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/585241/blizo-2-mlrd-lv-tragnaha-kam-obshtinskite-proekti-no-nyama-koy-da-gi-izpalni


Бяха подписани 723 споразумения. Най-голяма е сумата за ремонт на ВиК съоръжения – 518 млн. лв. 723
споразумения за 1,942 млрд. лв. със 191 общини са подписани от 13 февруари до днес от министъра на
регионалното развитие и благоустройството Андрей Цеков. Те са за финансиране на проекти, определени като
приоритетни в Приложение № 3 към бюджета за тази година. Става въпрос за програмата за финансира... 

Българска фондова борса (БФБ) организира първия по рода си Investor Day в София на 11 април от 10 ч. в Интер
Експо Център, където публични и непублични компании ще се срещнат с потенциални инвеститори. Над 40 от най-
големите компании в българския бизнес ще вземат участие. По време на събитието ще бъде обявен и най-новият
сегмент на Борсата за двойно листване, който ще разкрие нови възможности пред... 

Световното богатство е около 480 трилиона долара. Милиардерите притежават около 14 трилиона общо - 3% от
световното богатство е в техни ръце. Не можем да кажем, че те манипулират света. Това каза Веселин Димитров,
главен редактор на Forbes Bulgaria, в "Денят на Фокус" по радио "Фокус".Братя Домусчиеви са 1573-те най-богати
хора в света - 2.1 млрд долара притежава всеки един от тях според Forbes. "... 

Страните членки на Европейския съюз потвърдиха политическо споразумение за Механизма за реформи и растеж
за Западните Балкани, с който се предлагат на региона шест милиарда евро допълнителна финансова помощ в
периода от 2024 г. до 2027 г., съобщи австрийският министър по въпросите на ЕС и Конституцията Каролине
Едтщадлер, цитирана от Танюг. "Чудесна новина! Днес страните членки на ЕС потвърдиха по... 

С назначението на Малинов за енергиен министър г-жа Деница Златева, оперативното лице на корупцията в
"Булгаргаз" , вече е спокойна. Директорката, която подари пазарния си дял на частни руски и проруски фирми, за
да плаща народа с 30% по-скъп газ, вече се хвали на служителите си, че "всичко е уредено". Сега щели да дадат
доклада от комисията за Боташ на Прокуратурата, но тя вече била говорила с но... 

Промяна в състава на служебния кабинет. За външен министър е назначен Стефан Димитров. Димитров ще смени
първоначално обявения Ивайло Ценов.Припомняме, че миналата седмица, на консултациите в президентството
пред държавния глава Румен Радев и представители на парламентарно представени политически сили, Димитър
Главчев предложи проект на структура и състав на служебен кабинет, в който като министър... 

Дата: 09.04.2024 11:22
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Борсовият елит на Европа се събира в София
Дата: 09.04.2024 10:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Колко богати са на най-богатите българи?
Дата: 09.04.2024 10:30
Медия: Фокус

Заглавие: Страните от ЕС потвърдиха политическо споразумение за Механизма за реформи и растеж за
Западните Балкани на стойност 6 милиарда евро
Дата: 09.04.2024 10:00
Медия: Новини.бг

Заглавие: С назначението на Малинов за енергиен министър г-жа Деница Златева, оперативното лице на
корупцията в "Булгаргаз" , вече е спокойна
Дата: 09.04.2024 11:17
Медия: Свободно слово

Заглавие: Кой е Стефан Димитров, служебен министър на външните работи (БИОГРАФИЯ)
Дата: 09.04.2024 10:37
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: При възражение за прекомерност, разноските за адвокат – не по-малко от тези на ответната страна
Дата: 09.04.2024 11:30

https://3e-news.net/bg/a/view/52276/borsovijat-elit-na-evropa-se-sybira-v-sofija
https://www.focus-news.net/novini/interesno/Kolko-bogati-sa-na-nai-bogatite-bulgari-2072321
https://novini.bg/sviat/analizi/839153
https://svobodnoslovo.eu/politika/s-naznachenieto-na-malinov-za-energien-ministar-g-zha-denica-zlateva-operativnoto-lice-na-korupciyata-v-bulgargaz-veche-e-spokoyna/131317
https://novini.vratsa.eu/bg/koy-e-stefan-dimitrov-sluzheben-ministar-na-vanshnite-raboti-biografiya/
https://news.lex.bg/%D0%9F%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82---%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D1%82%D0%B5%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0/


Изискване възнаграждението на адвоката да съответства на достойнството на професията влиза в законаОще с
исковата молба и с отговора страните да са задължени да заявят колко разноски за адвокат ще претендират, ако
спечелят делото. А при възражение за прекомерност, съдът да не може да намалява адвокатския хонорар под
този на ответната страна. Да няма минимални възнаграждения, а критерии – задължите... 

Медия: Lex.bg
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